The People’s Republic of China

Utilizing ADB Loan

Multimodal Passenger Hub and Railway Maintenance Project

Procurement of Side Cut Turnout Cleaning Machine
Clarification Reply & Addendum of Bidding Document No.1
Issued On: September 19, 2025

ICB No.: 0702-2520CITC7027

Lot No.: RM-1
The Purchaser: China State Railway Group Co., Ltd. and Chengdu-Kunming Railway Co., Ltd.
Procurement Agent: CMC International Tendering Co., Ltd.

Country: P. R. China

INSTRUCTION

To whom it may concern:

According to the requirement of ITB 7 of Bidding Document, for details as follows:

7.1
A prospective Bidder requiring any clarification on the Bidding Document shall contact the Purchaser in writing at the Purchaser’s address indicated in the BDS. The Purchaser will respond in writing to any request for clarification, provided that such request is received no later than 21 days prior to the deadline for submission of Bids. The Purchaser shall forward copies of its response to all Bidders who have acquired the Bidding Document, including a description of the inquiry but without identifying its source. Should the Purchaser deem it necessary to amend the Bidding Document as a result of a clarification, it shall do so following the procedure.

According to the requirements of the Purchaser, we hereby issue the Clarification Reply & Addendum of Bidding Document No.1 to all Bidders who have purchased Bidding Document of Lot RM-1. 

Your written confirmation of this Clarification Reply by E-mail before 5:00 p.m. X September 2025 is highly appreciated. 

Contact Person: Ms. Zhou Jing; Mr. Shi Zehua

E-mail: zhoujing15@cgci.gt.cn; shizehua@cgci.gt.cn

Tel: 010-81168502; 010-81168451

CMC International Tendering Co., Ltd.

September 19, 2025

1.
问题1（技术规格书第6页）

1. Q1 (P6 of Technical Specification)

2.1.19 运行性能要求如下：

2.1.19 The operational performance requirements are as follows:

e) 具有区间自运行功能，在平直线路上，最高自运行速度为80km/h；

e) Equipped with section self-operation function, with a maximum self-operation speed of 80km/h on straight lines;

疑问：我公司拟投标车辆具备区间自运行能力，最高自运行速度为40km/h，请问是否可行？

QUESTION: The proposed vehicle is equipped with section self-operation function, with a maximum self-operation speed of 40 km/h. Could you please confirm if this is feasible?

回复：可行。

Reply：It is acceptable.

2.1.19 e）条调整为“具有区间自运行功能，在平直线路上，最高自运行速度为40km/h或更高；”

The item 2.1.19 e)is modified as “Equipped with section self-operation function, with a maximum self-operation speed of 40km/h or more on straight lines;”
2.
问题2（技术规格书第7页）

2. Q2 (P7 of Technical Specification)

2.1.20 制动性能应符合GB/T 25337的规定，在平直线路以80km/h速度自运行时，单机紧急制动距离应小于或等于630m，且制动时不擦伤轮轨。

2.1.20 The braking performance should comply with the provisions of GB/T 25337. When running at a speed of 80km/h on a straight line, the emergency braking distance of single machine should be less than or equal to 630m, and the wheels and rails should not be scratched during braking.

疑问：我公司拟投标车辆具备区间自运行能力，最高自运行速度为40km/h，整车制动性能符合GB/T 25330的规定。请问是否可行？

QUESTION: The proposed vehicle is equipped with section self-operation function, with a maximum self-operation speed of 40 km/h. The overall braking performance of the vehicle complies with the provisions of GB/T 25330. Could you please confirm if this is feasible?

回复：可行。

Reply：It is acceptable.

2.1.20 条调整为“制动性能应符合GB/T 25337和GB/T 25330的规定，制动时不擦伤轮轨。”

item 2.1.20 is modified as “The braking performance should comply with the provisions of GB/T 25337 and GB/T 25330. The wheels and rails should not be scratched during braking.”

3.
问题3（技术规格书第7页）

3. Q3 (P7 of Technical Specification)

2.2 整车基本性能要求

2.2 Basic performance requirements for the entire vehicle

b) 具有双向低速作业走行能力，最大作业走行速度应大于或等于600m/h，且速度0至最大无级可调；

b) It should have the ability to operate at low speeds in both directions, with a maximum operating speed greater than or equal to 600m/h, and the speed can be continuously adjusted from 0 to maximum;

疑问：我公司拟投标车辆具有双向低速作业走行能力，最大作业走行速度大于或等于300m/h，且速度0至最大无级可调。请问是否可行？

QUESTION: The proposed vehicle has the ability to operate at low speeds in both directions, with a maximum operating speed greater than or equal to 300 m/h, and the speed can be continuously adjusted from 0 to maximum. Could you please confirm if this is feasible?
回复：可行。

Reply：acceptable.

2.2 b) 条调整为“具有双向低速作业走行能力，最大作业走行速度应大于或等于300m/h，且速度0至最大无级可调；”

The item 2.2.b) is modified as “It should have the ability to operate at low speeds in both directions, with a maximum operating speed greater than or equal to 400m/h or more, and the speed can be continuously adjusted from 0 to maximum;”
4.
问题4（技术规格书第7页）

4. Q4 (P7 of Technical Specification)

2.2 整车基本性能要求

2.2 Basic performance requirements for the entire vehicle

e) 挖掘宽度：作业过程中应能连续可调，单边调整范围为400mm～5800mm，采用两侧挖掘装置组合作业方式，可满足单开、交分、交叉渡线道岔作业要求；

e) Excavation width: During the operation process, it should be continuously adjustable, with a unilateral adjustment range of 400mm~5,800mm. The excavators on both sides to be used for operation should meet the requirements of single turnout, split switch, and crossover turnout operations;

疑问：我公司拟投标车辆作业过程中挖掘宽度能连续可调，单边调整范围大于或等于5800mm。请问是否可行？

QUESTION: The excavation width of the proposed vehicle can be continuously adjusted during operation, with a single-side adjustment range of 5,800 mm or more. Could you please confirm if this is feasible?

回复：可行。

Reply：It is acceptable.

2.2.e)条调整为“挖掘宽度：作业过程中应能连续可调，单边最大调整范围为5800mm或更大，采用两侧挖掘装置组合作业方式，可满足单开、交分、交叉渡线道岔作业要求；”

The item 2.2.e) is modified as “Excavation width: During the operation process, it should be continuously adjustable, with a maximum unilateral adjustment range of 5,800mm or more. The excavators on both sides to be used for operation should meet the requirements of single turnout, split switch, and crossover turnout operations;”
5.
问题5（技术规格书第8-9页）

5. Q5 (P8-9 of Technical Specification)

2.3.3.2 应具有以下主要作业控制功能：

2.3.3.2 It should have the following main control functions:

c) 刀板辅助支撑摆动、升降、夹紧控制；

c) Blade auxiliary support swing, lifting, and clamping control;

k) 储运装置输送带驱动控制；

k) Drive control of conveyor belt for storage and transportation devices;

疑问：我公司拟投标车辆没有设置刀板辅助支撑摆动、升降、夹紧控制和储运装置输送带驱动控制。请问是否可删去上述两条？

QUESTION: The proposed vehicle is not equipped with the blade auxiliary support swing, lifting, clamping control, nor the drive control of conveyor belt for storage and transportation devices. Could you please confirm whether the above two items can be deleted?

回复：删除“c)刀板辅助支撑摆动、升降、夹紧控制和k)储运装置输送带驱动控制”。
Reply：the items “c) Blade auxiliary support swing, lifting, and clamping control”and “k) Drive control of conveyor belt for storage and transportation devices”are deleted.

6.
问题6（技术规格书第9页）

6. Q6 (P9 of Technical Specification)

2.3.4.1 采用YZ-1系列空气制动机。

2.3.4.1 YZ-1 series air brake is to be adopted.

疑问：我公司拟投标车辆采用JZ-7型空气制动机。请问车辆采用JZ-7型空气制动机，是否可行？

QUESTION: The proposed vehile is equipped with JZ-7 air brake. Could you please confirm if it is feasible to adopt the JZ-7 air brake for the vehicle?

回复：修改为 采用YZ-1或JZ-7系列型空气制动机。
Reply：The item 2.3.4.1 is modified as follows: “YZ-1 or JZ-7 series air brake is to be adopted.”

7.
问题7（技术规格书第10页）

7. Q7 (P10 of Technical Specification)

2.3.6.3 应具有以下主要作业控制功能：

2.3.6.3 It should have the following main control functions:

a) 回填带、回转输送装置、刀板辅助支撑装置遥控控制；

a) Remote control of backfill belt, rotary conveying device, and blade auxiliary support device;

d) 刀板辅助支撑装置摆动、升降、夹持控制；

d) Swing, lifting, and clamping control of blade auxiliary support device;

l) 储运装置输送带驱动控制；

l) Drive control of conveyor belt for storage and transportation devices;

疑问：我公司拟投标车辆没有设置刀板辅助支撑装置和储运装置输送带控制。请问是否可以将a)条改为“a) 回填带、回转输送装置；”，同时删去d）条和l）条？

QUESTION: The proposed vehicle is not equipped with the blade auxiliary support device control and conveyor belt control for storage and transportation devices. Could you please confirm whether it is acceptable to revise item a) to "a) Backfilling conveyor belt, rotary conveying device;" and delete item d) and item l) at the same time?

回复：a) 改为“回填带、回转输送装置”，同时删去d）条和l）条。
Reply：Item a) is  modified  as“Remote control of backfill belt, rotary conveying device”; item d) and item l) are deleted.

8.
问题8（技术规格书第11页）

8. Q8 (P11 of Technical Specification)

2.3.6.6 应具有以下检测及显示功能：

2.3.6.6 It should have the following detection and display functions:

a) 挖掘深度、挖掘宽度；

a) Excavation depth and width;

疑问：我公司拟投标车辆可显示挖掘深度，没有挖掘宽度显示。请问是否可行？

QUESTION: The proposed vehicle can display the excavation depth but does not have the function of displaying the excavation width. Could you please confirm if this is feasible?

回复：修改为至少显示挖掘深度。
Reply：The item a) is  modified as“At least display the excavation depth”

9.
问题9（技术规格书第12页）

9. Q9 (P12 of Technical Specification)

2.3.8.1 运行司机室内设有双向运行操纵和联锁的设备，操作舒适、方便，有良好、开阔的视野，瞭望条件应符合GB/T 5914.1规定。

2.3.8.1 The driver’s cab is to be equipped with equipment for bidirectional operation and interlocking, and be comfortable and convenient to operate, with a good and broad view. The observation conditions should comply with the provisions of GB/T 5914.1.

疑问：我公司拟投标车辆司机室内设有双向运行操纵和联锁的设备，操作舒适、方便。请问是否可行？

QUESTION: The proposed vehicle is equipped with equipment for bidirectional operation and interlocking, which ensures comfortable and convenient operation. Could you please confirm if this is feasible?

回复：可行。

Reply：It is acceptable.

回复：2.3.8.1 司机室内设有双向运行操纵和联锁的设备，操作舒适、方便，有良好、开阔的视野，瞭望条件应符合GB/T 5914.1规定。
Item 2.3.8.1 is modified as “The driver’s cab is to be equipped with equipment for bidirectional operation and interlocking, and be comfortable and convenient to operate, with a good and broad view. The observation conditions should comply with the provisions of GB/T 5914.1.”

10.
问题10（技术规格书第14页）

10. Q10 (P14 of Technical Specification)

2.3.12.2 刀板挖掘链速：0～3.8m/s，且可无级调速。

2.3.12.2 Blade excavation chain speed: 0-3.8m/s, and can be adjusted continuously.

疑问：我公司拟投标车辆刀板最大挖掘链速大于或等于3.8m/s，且可无级调速。请问是否可行？

QUESTION: The proposed vehicle has a maximum blade excavation chain speed of 3.8 m/s or more, and it can be steplessly speed-regulated. Could you please confirm if this is feasible?

回复：可行。

Reply：It is acceptable.

The item 2.3.12.2 is modified as “Blade excavation chain speed: 0-3.8m/s or more, and can be adjusted continuously.”

2.3.12.2 调整为“刀板挖掘链速：0～3.8m/s或者更大，且可无级调速。”

11.
问题11（技术规格书第14页）

11. Q11 (P14 of Technical Specification)

2.3.12.11 应配置刀板辅助支撑装置，可控制道床横向挖掘坡角。

2.3.12.11 A blade auxiliary support device should be equipped to control the lateral excavation slope angle of the track bed.

疑问：我公司拟投标车辆无需配置刀板辅助支撑装置，也可实现控制道床横向挖掘坡角。请问是否可以删去“应配置刀板辅助支撑装置”？

QUESTION: The proposed vehicle can control the lateral excavation slope angle of the track bed without being equipped with a knife plate auxiliary support device. Could you please confirm whether the provision "A blade auxiliary support device should be equipped" can be deleted?

回复：删除“应配置刀板辅助支撑装置”。

Reply：The item 2.3.12.11 is modified as“A device should be equipped to control the lateral excavation slope angle of the track bed”.

12.
问题12（技术规格书第15页）

12. Q12 (P15 of Technical Specification)

2.3.14.1 各道砟输送带速应与作业效率匹配。横向输送带速：0～2m/s；混砟带速：0～2.8 m/s；污土带速：0～2.8m/s；抛砟带速：0～2.8m/s；回填输送带速：0～2m/s。

2.3.14.1 The speed of each ballast conveyor belt should match the operating efficiency. Horizontal conveyor belt speed: 0-2m/s; Mixed ballast belt speed: 0-2.8 m/s; Soil belt speed: 0-2.8m/s; Ballast throwing speed: 0-2.8m/s; Backfilling conveyor belt speed: 0-2m/s.

疑问：我公司拟投标车辆各道砟输送带速与作业效率匹配，横向输送带最大带速大于或等于2m/s；混砟带最大带速大于或等于2.8 m/s；污土带最大带速大于或等于2.8m/s；抛砟带最大带速大于或等于2.8m/s；回填输送带最大带速大于或等于2m/s。请问是否可行？

QUESTION: For the proposed vehicle, the speed of each ballast conveyor belt matches the operating efficiency. The maximum horizontal conveyor belt speed: ≥2 m/s; the maximum mixed ballast belt speed: ≥2.8 m/s; the maximum soil belt speed: 2.8 m/s; the maximum ballast throwing speed: ≥2.8 m/s; the maximum backfilling conveyor belt speed: ≥2 m/s. Could you please confirm if this is feasible?

回复：各道砟输送带速应与作业效率匹配。横向输送带速：0～2m/s或者更大；混砟带速：0～2.8 m/s或者更大；污土带速：0～2.8m/s或者更大；抛砟带速：0～2.8m/s或者更大；回填输送带速：0～2m/s或者更大。
Reply：The item 2.3.14.1 is modified as follows: the speed of each ballast conveyor belt should match the operating efficiency.Horizontal conveyor belt speed: 0-2m/s or above; Mixed ballast belt speed: 0-2.8 m/s or above; Soil belt speed: 0-2.8m/s or above; Ballast throwing speed: 0-2.8m/s or above; Backfilling conveyor belt speed: 0-2m/s or above.

13.
问题13（技术规格书第16页）

13. Q13 (P16 of Technical Specification)

2.3.15.1 应设有储运装置，储砟量：大于或等于5.5m³。

2.3.15.1 A storage and transportation device should be installed, with a ballast storage capacity of greater than or equal to 5.5m ³.

疑问：我公司拟投标车辆储砟量大于或等于2m³，请问是否可行？

QUESTION: The ballast storage capacity of the proposed vehicle: ≥2 m³, could you please confirm if this is feasible?

回复：应设有储运装置，储砟量：大于或等于2m³。
Reply：The item 2.3.15.1 is modified as follows:“A storage and transportation device should be installed, with a ballast storage capacity of greater than or equal to 2m³.”

14.
问题14（技术规格书第16页）

14. Q14 (P16 of Technical Specification)

2.3.15.2 输送带线速度：0～0.18m/s。

2.3.15.2 Linear speed of conveyor belt: 0-0.18m/s.

疑问：我公司拟投标车辆输送带线速为0-3 m/s，请问是否可行？

QUESTION: The linear speed of conveyor belt of the proposed vehicle is 0-3 m/s, could you please confirm if this is feasible?

回复：输送带线速度：0～0.18m/s或更大。
Reply：The item 2.3.15.2 is modified as “Linear speed of conveyor belt: 0-0.18m/s，or above.”
15.
问题15（技术规格书第16页）

15. Q15 (P16 of Technical Specification)

2.3.15.3 启动后链条传动运转平稳，无异响，输送带无跑偏。

2.3.15.3 After starting, the chain drive should run smoothly without any abnormal noise, and the conveyor belt should not deviate.

疑问：我公司拟投标车辆储运装置输送带，无链条传动，请问是否可以改为“2.3.15.3 启动后传动运转平稳，无异响，输送带无跑偏。”

QUESTION: The conveyor belt of the storage and transportation device of the proposed vehicle is not equipped with chain drive. Could you please confirm whether it can be revised to "2.3.15.3 After starting, the drive runs smoothly without any abnormal noise, and the conveyor belt should not deviate."?

回复：修改为2.3.15.3 启动后传动运转平稳，无异响，输送带无跑偏。
Reply：The item 2.3.15.3 is modified as“After starting, the drive runs smoothly without any abnormal noise, and the conveyor belt should not deviate.”

16.
问题16（技术规格书第17-18页）

16. Q16 (P17-18 of Technical Specification)

2.3.20.2 应采用工业级显示终端，能自主完成所有视频通道的分屏、合屏以及回放操作，能在前后司机室对司机室、发动机间、挖掘装置、振动筛、落砟斗及车辆前后实时监视；在附挂及自运行时对前后司机室实时监视及传输。

2.3.20.2 Industrial-grade display terminals should be used, which can independently perform screen splitting, screen merging, and playback operations for all video channels. Real-time monitoring of the driver's cab, engine room, excavation device, vibrating screen, ballast hopper, and vehicle front and rear should be possible in the front and rear cabs; Real-time monitoring and transmission of front and rear cabs during attachment and self operation.

2.5.5 在运行司机室内、作业司机室内和车体外部均应设置紧急停机按钮。

2.5.5 Emergency stop buttons should be installed inside the driver's cab, operating driver's cab, and outside the vehicle body.

疑问：我公司拟投标车辆设置单司机室，无前后司机室（即运行司机室、作业司机室），请问，上述两条改为“2.3.20.2 应采用工业级显示终端，能自主完成所有视频通道的分屏、合屏以及回放操作，能对司机室、发动机间、挖掘装置、振动筛、落砟斗及车辆前后实时监视；在附挂及自运行时对司机室实时监视及传输。”和“2.5.5 在司机室内和车体外部均应设置紧急停机按钮。”，是否可行？

QUESTION: The proposed vehile is equipped with a single driver's cab, without separate front and rear driver's cabs (i.e., no driver's cab and the operation driver's cab). Could you please confirm whether it is feasible to revise the above two items to:“2.3.20.2 Industrial-grade display terminal should be used, which can independently perform screen splitting, screen merging, and playback operations for all video channels. Real-time monitoring of the driver's cab, engine room, excavation device, vibrating screen, ballast hopper, and vehicle front and rear should be possible; Real-time monitoring and transmission of the driver’s cab during attachment and self operation.” and “2.5.5 Emergency stop buttons should be installed both inside the driver's cab and outside the vehicle body.”? Could you please confirm if this is feasible?

回复：可行。

Reply：It is acceptable.

2.3.20.2 条调整为“应采用工业级显示终端，能自主完成所有视频通道的分屏、合屏以及回放操作，能在司机室对司机室、发动机间、挖掘装置、振动筛、落砟斗及车辆前后实时监视；在附挂及自运行时对司机室实时监视及传输。”

The item 2.3.20.2 is modified as “ Industrial-grade display terminal should be used, which can independently perform screen splitting, screen merging, and playback operations for all video channels. Real-time monitoring of the driver's cab, engine room, excavation device, vibrating screen, ballast hopper, and vehicle front and rear should be possible; Real-time monitoring and transmission of the driver’s cab during attachment and self operation.”

2.5.5 条调整为“在司机室内和车体外部均应设置紧急停机按钮。”

The item 2.5.5  is modified as “2.5.5 Emergency stop buttons should be installed both inside the driver's cab and outside the vehicle body.”

鉴于以上修改，投标文件递交截止时间及开标时间变更为2025年10月11日上午9:30。标书发售时间顺延至10月10日。投标文件递交地点和开标地点变更为北京市丰台区西三环南路14号院首科大厦A座4层招标会议中心第1评标室。

The deadline for bid submission and the bid opening time are extended to 9:30 a.m. on 11 October 2025 (Beijing Time). And the deadline for procurement of Bidding Document is extended to 10 October 2025 accordingly. The address for Bid submission and bid opening is changed to No.1 Bid Evaluation Room, Fourth Floor, Tower A, CAPITAL TECH PLAZA, Yard 14, West 3rd Ring South Road, Fengtai District, Beijing, China.
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